
 

JH Huse 

Bestyrelsesmøde 11. marts 2024 

Heering Huse 65 

 

Dagsorden samt referat  

Formand: Bent Holmelin 

Næstformand: Bruno Zolezi 

Kasserer: Nina Espenhein 

Sekretær: Shannon Jakobsen 

Bestyrelsesmedlem: Allan Pedersen 

Suppleant: Sara Bruun  

 

1. Nyt siden sidst 

Der er drænet ud for HH55 og stien mellem HH63 og HH61. Der opleves godt effekt. 

Der er revner i asfalten på vejene rundt omkring i udstykningen. Bent og Bruno sørger for at 

ordne det i løbet af sommeren.  

Formanden har været på gåtur i området og beder alle om at være opmærksomme på 

bevoksningen ud til stier og veje. Nogle steder vokse hækkene så langt ud, at man ikke 

kan komme forbi med barnevogne.  

Bruno går af som næstformand til næste generalforsamling men fortsætter som 

bestyrelsesmedlem eller eventuelt suppleant. Allan træder ud af bestyrelsen ved næste 

generalforsamling. Sara overtager glædeligt posten som næstformand.  

Vi håber, at der sidder én ude i blandt grundejerne der har lyst til at blive 

bestyrelsesmedlem til næste generalforsamling – posten har intet ansvarsområde.  

 

2. Skilte på indfaldsveje, farthæmmende foranstaltning, grønne områder, belysning 

Der indhentes tilbud på en treårig periode fra to uafhængige firmaer til græsslåning.   

Der indhentes tilbud på behandling af bålhytten indvendigt.  

Vi henstiller fortsat til, at der er højre vigepligt ved vores firkanter, samt at der maksimalt må 

køres 20 km/t.  

 

3. Regnskab og kontingenter 

Regnskabet og budgettet er blevet drøftet. Det skal drøftes på næste generalforsamling, 

om kontingentet skal sættes op med 200 kroner.  

 

4. Sekretær/administrativt  

HH45 og JH1 og JH5 er på nuværende tidspunkt til salg.  

Vi minder venligt om, at man har pligt til at informere bestyrelsen, når man har solgt. 

Vi byder velkommen til Jytte og Karl i JH55, der flytter ind pr. 1/6.  

 

5. Nyt fra lejerne 

Intet nyt.  

 

6. Eventuelt  

Som tidligere skrevet afholdes der generalforsamling torsdag d. 27. marts 2025 kl. 19.30 i 

aulaen på Bavneskolen (hvor vi plejer at sidde).  

Vi opfordrer alle grundejere til at deltage. 


